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Přítomni:     Pavel Bochnia  předseda Exekutivy MSKSH 

Martin Strnadel  předseda KM MSKSH  
Jiří Štefek  předseda STK MSKSH 
Miroslav Bartoň  pověřený vedením TMK 
Tomáš Petruška sekretář MSKSH 

 
Omluven z pracovních důvodů: Vangelis Simu  předseda KRMSKSH 
 
 
Program:  

1. Kontrola plnění úkolů z posledního jednání 

2. Informace z STK 

3. Informace z KR 

4. Činnost komisí KM a TMK 

5. Průběžná zpráva o čerpání finančních prostředků MS KSH dle výpisu z ek. systému Xaverius 

a kontrola úhrady pokut 

6. Organizační, různé 

 

ad 1) Kontrola plnění úkolů z posledního jednání – Tomáš PETRUŠKA 

 

Bez úkolů z minulého jednání Exekutivy 

 

ad 2) Informace z STK – Jiří ŠTEFEK 

- soutěže nového ročníku se rozběhly o prvním víkendu v září, pouze soutěže mini byly 

zahájeny o 14 dní později  

- soutěže probíhají bez větších problémů, nyní je na programu 4. kolo, není odehráno 

pouze utkání mužů Paskov – Orlová a utkání Suchdol n. O. – Paskov nebylo dohráno pro 

nezpůsobilý terén. Utkání Paskov – Orlová bude odehráno v náhradním termínu, o osudu 

utkání Suchdol n. O. – Paskov bude rozhodovat STK při svém nejbližším jednání 

- družstvo SC Bohumín B v kategorii starších žaček startují na výjimku udělenou STK 

hráčky vyšší věkové kategorie – roč. 2000. Handballnet neumožňuje zadávání těchto 

hráček do soutěží starších žaček, na webu proto chybějí výsledky tohoto družstva, STK 

bude po každém sudém kole zveřejňovat ručně zpracovanou tabulku výsledků vč. utkání 

tohoto družstva 

- STK obdrželo žádost oddílu TJ Nový Jičín o udělení výjimky na start hráčů a hráček 

ročníku 2000 za nižší kategorii, tj. starší žáci a starší žačky. STK projedná žádost na svém 

zasedání a následně předloží Exekutivě MSKSH své stanovisko.  
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- STK požaduje úpravu pravomocí klubových redaktorů handballnetu tak, aby nebylo 

možné zadávat kontumační výsledek utkání přímo klubových redaktorem. Pravomoc 

rozhodnout o kontumaci utkání náleží pouze STK, popř. dalším svazovým orgánům. 

- projekt Partnerství pro házenou v dalším ročníku nepokračuje, reklamní bannery je 

možné sundat, o dalším postupu budou oddíl informovány 

- informace ohledně startu hráčů, funkcionářů a rozhodčí bez označeného IS 

 

ad 3) Informace z KR – Vangelis SIMU 

- předseda omluven z jednání z pracovních důvodů  

- práce KR probíhá ve standardním režimu, velké množství změn v delegacích řeší 

operativně obsazovací referent 

 

ad 4) Činnost komisí KM a TMK- Martin STRNADEL za KM a Miroslav BARTOŇ za TMK 

- dne 23.8. proběhlo v Olomouci doškolení trenérů, a to za účasti 5 účastníků z MS kraje. 

Do konce kalendářního roku není plánována další akce k získání či prodloužení 

trenérské licence.  

- školení nových trenérů licence „C“ je předběžně plánováno na červen 2016, následně 

také doškolovací seminář v 08/2016, přesné termíny budou s dostatečným předstihem 

zveřejněny  

- byly podány rámcové informace ohledně kreditového systému pro prodlužování 

trenérských licencí, více informací na webu ČSH, viz. 

http://www.svaz.chf.cz/content.aspx?contentid=18315 

- předány informace z jednání Komise mládeže v Karviné – požadavek na pozdější začátek 

mistrovských utkání MSKSH – min. druhý víkend v září – bude řešeno v dalším ročníku, 

je třeba zohlednit také oddíly hrající na venkovních hřištích 

- desetiboj mladší žáci – krajské kolo by měl pořádat Nový Jičín v termínu 5.-6.12., 

mezioblastní kvalifikaci pak Frýdek-Místek (až v r. 2016), HCB Karviná má zájem 

pořádat celostátní finále 

- desetiboj mladší žačky – krajské kolo bude pravděpodobně pořádat družstvo Bohumína 

s patronací RHC Sokol Poruba 

- podány informace ohledně České-slovenské ligy žactva, slovenská strana zrušila účast 

v kategorii starších žaček, v této kategorii se bude jednat o uspořádání mezinárodních 

turnajů se zástupci polských klubů, v dívčích kategoriích má zájem startovat Hrabůvka 

(Zábřeh), Poruba a Karviná v obou kategoriích. U chlapců je konání zajištěno. V kategorii 

mladších žáků projevily zájem o start družstva Karviné, Frýdku-Místku a Kopřivnice. 

V kategorii starších žáků budou sestavena 3 výběrová družstva –Výběry ročníku 2001 – 

2 družstva. Výběr ročníku 2002 – 1 družstvo.  

Termíny  starší žáci – Karviná 20. prosince, Fr.-Místek 6. února 2016 

   mladší žáci – Fr.-Místek 12. prosince, Kopřivnice – bude upřesněno 

- M. Strnadel pověřen výběrem školního družstva žáků na turnaj 5 zemí v lotyšské Rize. 

Družstvo chlapců turnaj s přehledem vyhrálo, bohužel soupeři nebyli na očekávané 

úrovni, z MS kraje se turnaje účastnilo 6 zástupců, více informací na stránkách ČSH, viz. 

http://www.svaz.chf.cz/content.aspx?contentid=18304 

 

http://www.svaz.chf.cz/content.aspx?contentid=18315
http://www.svaz.chf.cz/content.aspx?contentid=18304
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ad 5) Průběžná zpráva o čerpání fin. prostředků MSKSH k 15.9.2015 dle výpisu z ek. systému 

Xaverius a kontrola úhrady pokut a poplatků – Tomáš PETRUŠKA 

- byla provedena kontrola úhrad startovného družstev na sezonu 2015/2016. V systému 

nejsou evidovány platby oddílů Sokol Ostrava, Meteor Orlová, HC Ostrava. Platby budou 

urgovány 

- byla provedena kontrola úhrad platebních výběrů z roku 2015. V systému není 

evidována platba od oddílu Sokol Karviná a KH Kopřivnice. Platby budou urgovány 

- byla provedena kontrola úhrad vzdělávacích poplatků rozhodčích pro rok 2015. 

V systému nejsou evidovány platby od rozhodčích J. Krejčí, P. Pluhař, J. Pulido.  Platby 

budou urgovány. 

- faktury z projektu Partnerství pro házenou byly odeslány na ČSH k proplacení, až na 

výjimky byla spolupráce s oddíly na dobré úrovni 

 

ad 6) Organizační, různé, informace z exekutivy ČSH – Pavel BOCHNIA 

- byly podány informace ze schůzky předsedů krajských svazů dne 28. srpna, a následné 

konference klubů ČSH. Bohužel zástupců klubů z moravské části republiky bylo málo. 

Závěr konference – je potřeba uspořádat novou volební konferenci ČSH, a to v termínu 

do konce února 2016.  

- z výše uvedeného vyplývá nutnost svolat krajskou konferenci MSKSH, cca ve druhé 

polovině ledna a vyzvat kluby k doporučení osob na krajskou nominaci jednotlivých 

kandidátů do funkcí v ČSH. Bude prosazována přímá volba kandidátů do jednotlivých 

komisí, nikoliv „týmový“ systém jako při minulých volbách  

- další informace by měly být známy po jednání Rady ČSH a Exekutivy ČSH – obě zasedání 

plánovány na sobotu 3. října 

- účast předsedy na konferenci ČUS – pozvání obdrželi jak předsedové sportovních svazů, 

tak starostové, konalo se 8. září za účasti ministryně ŠMT, představitelů ČUS i MS kraje. 

Představena nová koncepce financování sportu, už od příštího roku cca 0,5 mld. korun 

navíc, v roce 2017 až 3 mld. korun do sportu navíc. MŠMT podporuje rozdělování dotací 

mimo sportovní svazy, nýbrž přímo na jednotlivé kluby. Dotace především na podporu a 

rozvoj sportu a vzdělanosti trenérů. 

 
Úkoly z jednání: 

 
Úkol č. 6/1   

Vyjednat podmínky pro připravovanou Česko-Polskou ligu starších žaček 
Z: M. Strnadel  T: 20. října 2015 
 
  

 
Zapsal: Tomáš Petruška    Pavel  B O C H N I A 
 sekretář MS KSH    předseda exekutivy MS KSH 
 

Příští jednání se uskuteční v úterý  3. listopadu 2015 od 15:00 hod 
v Polance n. Odrou. 


